

KOREA 韓國

- Daegu Senatus: Reports referred to preparations for the 60th Anniversary of the Legion in the Diocese.
大邱分團正準備聖母軍成立 60 周年。

TAIWAN 台灣

- Taiwan Senatus: 2020 will mark the 70th Anniversary of the establishment of the first praesidium, Queen of Apostles in Taiwan.
台灣分團在 2020 年慶祝第一個聖母軍支團（諸宗徒之后支團）成立 70 周年。

DUBLIN 都柏林

- Immaculata Curia: A DVD showing on the life of Venerable Edel Quinn was attended by approximately 20 people. Members continue to promote the monthly Frank Duff Hour in Church Street and a weekly prayer meeting for his Cause takes place in the Legion house.
聖母無原罪區團放映有關可敬者愛德閨的一生的 DVD，約有 20 人參與。團員繼續推行每月一小時在 Church Street 聖堂及每週在 Legion House 為杜輝兄弟列品祈禱。

AUSTRIA 奧地利

- Senatus of Austria: To promote the Frank Duff Cause, Senatus will organise initiatives such as a 'Frank Duff Café', to design postcards with a photo and quotes from Frank Duff.
奧地利分團為了推動杜輝兄弟列品，將開創"Frank Duff Cafe" 並設計有杜輝兄弟的說話及照片的明信片。

CENTRAL AFRICAN REPUBLIC 中非共和國

- Senatus of Bangui: Comparative peace has returned to this country which had suffered seven years of militancy in which numerous legionaries and others suffered damage to their homes and property and some lost their lives. The Senatus of Bangui has been working on plans for the visitation of all legionary Councils and hopes also with help from Concilium to proceed with the printing of the Legion Handbook in their national language Sangho.
Bangui 分團報告國家經過了 7 年的鬥爭開始恢復平靜，很多聖母軍的家園及財產都受到破壞，有些甚至喪命。分團已經開始計劃探訪所有聖母軍的部門，也希望能得到總部的資助印刷本地語言的聖母軍手冊。

DEMOCRATIC REPUBLIC OF CONGO 剛果民主共和國

- Senatus of Lubumbashi: There are 2 praesidia in the Seminary with 42 members, which will hopefully result in having future Legion priests in the various Dioceses under their jurisdiction.
Lubumbashi 分團有兩個修院支團（共 42 位團員），希望將來這些聖母軍出身的神父能在他們轄下的堂區裏服務。
- Senatus of Butembo: Urgent prayers are asked for people who have lost relatives and friends to the Ebola virus, of whom at least 2,000 have died in Eastern Democratic Republic of Congo.
Butembo 分團急切請求大家為東剛果民主共和國的居民祈禱，他們中已經有最少 2 千人因為伊波拉病毒而去世。